



التركيب:

كل مضغوظة تحتوي على:

خلاصات:

ايمبيليا ريبس ٢٢ ملغ.

تريفالا ٢٢ ملغ.

زنجبيل ٢٢ ملغ.

مساحيق:

أكرونيثيوم بالمانيوم ٦٥ ملغ.

كوري شيل كلاس : ٣٢ ملغ.

كوننش شيل كلاس: ٣٢ ملغ.

فلفل أسود ١٩ ملغ.

السواغات:

سيلولوز دقيق التبلور، يوفيدون، شمعات المغنز يوم، سيليكيا، كار بوكسي ميتيل السيلولوز.

اللية التأثير:

يستخدم لعلاج عسر الهضم وأعراضه مثل الشعور بالامتلاء وعسر الهضم والغثيان، كما أنه يساعد في تخفيف الأعراض مثل التجشؤ وانتفاخ البطن، كما يوصى به لتحضير صور الأشعة السينية للبطن قبل الخضوع للفحص الإشعاعي. يمكن استخدامه أيضاً للتخفيف من عدم الارتياح البطني بعد الجراحة وأيضاً في حالة عدم الحركة لفترة طويلة، يتميز بخواص طارد للريح ومضادة للتشنج تعمل على تحسين وظيفة الجهاز الهضمي وتعالج عسر الهضم ومشاكل المعدة الأخرى.

يحتوي على أعشاب أيورفيدا مثل سونثي (الزنجبيل المجفف) والتريفالا والفيديانج وغيرها من المكونات التي تلعب دوراً رئيسياً في الهضم، يحفز الزنجبيل إفراز عصارات المعدة ويساعد في الهضم، يبدي تأثيراً منشطاً للحركة ويساعد على تطبيع وقت العبور المعوي ويوفر الراحة من الانزعاج ما بعد الطعام، تساعد التريفالا في الهضم وحركة الأمعاء جنباً إلى جنب مع توفير الراحة من الانتفاخ الغازي.

الاستطبابات:

- ينشط إفراز العصارات المعدية ويساعد في الهضم.

- يساعد في تعزيز الحركة السليمة من خلال الأمعاء.

- يوفر الراحة من الانزعاج ما بعد الطعام عن طريق المساعدة في الهضم السريع.

- يحسن الهضم بسبب خصائصه المضادة للتشنج التي تساعد في الحركة السليمة للطعام من خلال الأمعاء.

- يوفر الراحة من الانتفاخ الغازي الذي يحدث عادة بسبب عسر الهضم.

- يعالج عسر الهضم والأعراض المصاحبة له مثل الشعور بالامتلاء وعسر الهضم والغثيان.

- يساعد في تخفيف الأعراض مثل التجشؤ وانتفاخ البطن.

- يوفر الراحة من عدم الارتياح البطني بعد الجراحة وأيضاً في حالة عدم الحركة لفترات طويلة.

مضادات الاستطباب:

لا يوجد.

التحذيرات:

- اتبع تعليمات طبيبك بعناية لتحقيق أقصى استفادة من هذا الدواء.

- أخبر طبيبك عن جميع الأدوية التي تتناولها وذلك لتفادي احتمالية حدوث أي مضاعفات.

- في حال فاتتك جرعة، خذها حالما تتذكرها، ومع ذلك إذا حان وقت الجرعة التالية تقرّبياً فتجاوز الجرعة التي فاتتك وتناول الجرعة التالية في الوقت المحدد.

- إذا فشلت الأعراض في التحسن أو واجهت أي آثار جانبية غير مرغوب فيها فاستشر طبيبك في أقرب وقت ممكن لتجنب أي مضاعفات.

- بالإضافة إلى تناول هذا الدواء فإن اتباع نظام غذائي صحي مليء بالعناصر الغذائية الأساسية يمكن أن يساعد في التعافي السريع.

- إذا كنت تعاني من حساسية تجاه أي من مكونات هذا الدواء أخبر طبيبك على الفور.

الحمل والإرضاع:

يجب على النساء الحوامل والمرضعات والأفراد الذين يعانون من أي حالة موجودة مسبقاً استشارة الطبيب قبل تناول الدواء.

التداخلات الدوائية:

لا يوجد.

التأثيرات غير المرغوبة:

عادة ما تكون هذه المضغوظات آمنة ولا تسبب أي آثار جانبية عند تناولها وفقاً لتوصية الطبيب، ومع ذلك يجب عليك الاتصال بطبيبك إذا واجهت أي آثار جانبية أو إذا فشلت الأعراض في التحسن حتى بعد تناول الدواء على النحو الذي أوصى به طبيبك.

الجرعة وطريقة الإعطاء:

يؤخذ ٢ إلى ٣ أقراص بعد الوجبات أو عند الحاجة أو حسب إرشادات الطبيب.

شروط الحفظ:

يحفظ المستحضر في الدرجة ١٥ - ٣٠ مئوية بعيداً عن الضوء والرطوبة، وبعيداً عن متناول الأطفال.

التعبئة:

٣٠ مضغوظة: عبوة كرتونية تحوي على ٣ بليسترات كل بليستر يحتوي على ١٠ مضغوظات.

إن هذا الدواء

- الدواء مستحضر ولكن ليس كغيره من المستحضرات .
- الدواء مستحضر يؤثر على صحتك واستهلاكه خلافاً للتعليمات يعرضك للخطر .
- اتبع بدقة وصفة الطبيب وطريقة الاستعمال المنصوص عليها وتعليمات الصيدلاني الذي صرّفها لك . فالطبيب والصيدلاني هما الخبيران بالدواء ونفعه وضرره .
- لا تقطع مدة العلاج المحددة من تلقاء نفسك ولا تزد عليها بدون استشارة الطبيب .

لا تترك الأدوية أبداً في متناول أيدي الأطفال

(اتحاد الصيدلنة العرب)

شركة أوغاريت للصناعات الدوائية
منزى وشركاه - حلب، سورية

Ugaritpharma
www.ugaritpharma.com



Gasol Tablets

Composition:

Each tablet contains:

1. Extracts:

- Embelia ribes: 22 mg.
- Triphala: 22 mg
- Giger (Zingiber officinale): 22 mg

2. Powders:

- Aconitum palmatum: 65 mg
- Cowrie shell calx: 32 mg
- Conch shell calx: 32 mg
- Black pepper (piper nigrum): 19 mg

Excipients:

Microcrystalline cellulose, crospovidone, magnesium stearate, silica, carboxymethyl-cellulose sodium.

Mechanism of action:

It is used to treat indigestion and its symptoms such as the feeling of fullness, dyspepsia, and nausea. It also helps to relieve symptoms such as belching, abdominal distension (bloating), and flatulence. It is also recommended for the preparation of abdominal X-rays before undergoing radiological examination. It can also be used to provide relief from abdominal discomfort post-surgery and also in case of prolonged immobilization. It exhibits carminative and antispasmodic properties which improve digestive function and treat indigestion and other gastric troubles.

It contains Ayurvedic herbs such as sunthi (dried ginger), triphala, vidange and other ingredients that play a key role in digestion. Ginger stimulates the secretion of gastric juices and helps in digestion. It exhibits prokinetic activity and helps normalise intestinal transit time and provides relief from postprandial distress. Triphala helps in digestion and intestinal motility along with providing relief from gaseous distension.

Indications:

- Stimulates the secretion of gastric juices and helps in digestion
- Helps in promoting proper bowel movement through the intestine
- Improves digestion due to its antispasmodic property that helps in Provides relief from postprandial distress by aiding in quick digestion
- proper motility of the food through the intestine
- Provides relief from gaseous distension which usually occurs due to indigestion
- Treats indigestion and its associated symptoms such as the feeling of fullness, dyspepsia, and nausea
- Helps to relieve symptoms such as belching, abdominal distension, and flatulence
- Provides relief from abdominal discomfort post-surgery and also in the case of prolonged immobilization

Contraindications:

None



Precaution:

- Follow your doctor's instructions carefully to get the most out of this medication.
- Tell your doctor about all the medicines you are taking so as to prevent the chance of developing any complications.
- In case you miss a dose, take it as soon as you remember. However, if it is almost time for the next dose, skip the dose you missed and take your next dose at the scheduled time.
- If the symptoms fail to improve or you experience any unwanted side effects, consult your doctor at the earliest to avoid any complications.
- In addition to taking this medicine, following a healthy diet loaded with essential nutrients can help in quick recovery.
- If you are allergic to any of the ingredients of this tablet, inform your doctor immediately.

Pregnancy and lactation:

- Pregnant women, lactating women and individuals with any pre-existing condition should consult a doctor before taking the medicine.

Drug interactions:

None

Adverse effects:

These tablets are usually safe and don't cause any side effects when taken as per a doctor's recommendation. However, you must get in touch with your doctor if you experience any side effects or if your symptoms fail to improve even after taking the medicine as recommended by your doctor.

Dosage and administration:

Use it as directed by your doctor. Ideally, it is advised to take 2 to 3 tablets after meals or when required.

Storage Condition :

Store at 15 - 30° C away from light & moisture, out of children reach .

Packaging:

30 tablets carton box contains 3 blister, each blister contain 10 tablets.

THIS IS A MEDICAMENT

- A medicament is a product but unlike any other products.
- A medicament is a product which affects your health, and its consumption contrary to instructions is dangerous for you.
- Follow strictly the physician's prescription, the method of use and the instructions of the pharmacist who sold the medicament. The physician and the pharmacist are experts in medicine, its benefits and risks.
- Do not by yourself interrupt the period of treatment prescribed for you.
- Do not repeat the same prescription without consulting your physician.

KEEP THE MEDICAMENTS OUT OF REACH OF CHILDREN

(Council of Arab Health Ministers)

(Arab Pharmacists Association)



Ugarit pharmaceutical Co.
Fanari & Partners - Aleppo, Syria

/Ugaritpharma
www.ugaritpharma.com

